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Zápisnica 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 14.10.2024 
 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce : 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva : 

 

  1.   Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3.   Schválenie návrhu programu zasadnutia 

  4.   Žiadosť o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu č. 2024/001 „OBCE 1“         

        v programe „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach  

        do 3000 obyvateľov“ 

  5.   Rôzne 

  6.   Interpelácie poslancov 

  7.   Záver 

 

       

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.15 hod. starosta 

obce Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných.  

 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Danielu Hofericovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov obecného zastupiteľstva :  Ing. Jaroslav Horčík a Juraj Čillík 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov OZ o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

a) určenie zapisovateľa – Ing. Hofericová Daniela 

b) určenie overovateľov zápisnice –  Ing. Jaroslav Horčík a Juraj Čillík 
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Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               6 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec    -  Tomáš Hrošovský     

Hlasovali za (menovite):                       6 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom programu zasadnutia. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

Navrhnutý program zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               6 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec    -  Tomáš Hrošovský     

Hlasovali za (menovite):                       6 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu č. 4 – Žiadosť o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu č. 2024/001  

                        „OBCE 1“  v programe „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia  

                       športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“  

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s tým, že obec sa zapojila do 

projektu na podporu športu č. 2024/001 „OBCE 1“ v programe Výstavba, rekonštrukcia   

a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“. Okrem iných 

dokumentov ako je stavebné povolenie, čestné prehlásenia, administratívny poplatok, 

bankový účet uzatvorený len pre túto podporu a mnoho ďalších, je jednou z podmienok aj 

schválenie obecným zastupiteľstvom : 

 

a)  predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia  

     a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy  

     č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt – Multifunkčné ihrisko 33 m x 18 m  

     v obci Ovčiarsko 
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b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných   

    prostriedkov z Fondu na podporu športu  

 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo  

    výške minimálne 10 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu (v tomto  

    projekte  čiastka spolufinancovania činí 15 000,00  EUR ) 

 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu Obce  

    Ovčiarsko 

 

    Po stručnom oboznámení poslancov OZ starosta obce podrobnejšie vysvetlil projekt na 

základe projektovej dokumentácie a oboznámil poslancov OZ s tým, že obec musí zrealizovať 

verejné obstarávanie v zmysle zákona a celý tento proces bude vzhľadom na jeho náročnosť 

spracovávaný dodávateľsky. Samozrejme všetky potrebné dokumenty a čestné prehlásenia, 

potvrdenia úradov zabezpečí zamestnankyňa obecného úradu. Starosta obce ubezpečil 

prítomných, že je v záujme obce vynaložiť maximálnu snahu a pozornosť danému projektu, 

aby sa do budúcnosti skvalitnila športová činnosť obyvateľov obce a najmä športová aktivita 

detí a mládeže. S podaním žiadosti a ostatnými bodmi uvedenými v úvode poslanci OZ 

súhlasili. Poslanec Bc. Jozef Hasko len pripomienkoval umiestnenie multifunkčného ihriska 

a vyjadril názor, že by bolo z jeho pohľadu lepšie multifunkčné ihrisko oproti projektovej 

dokumentácii posunúť dozadu, čo už teraz nie je možné z dôvodu  osadenia pumptrackového  

ihriska. Starosta obce ubezpečil poslancov obecného zastupiteľstva, že ich bude o priebehu 

výberového konania a úspešnosti v danej výzve podrobne informovať. 

Po krátkej diskusii, čo sa týka realizácie a prvkov na ihrisku, aká je predstava a umiestnenie 

v zmysle projektu, sa do ďalšej diskusie už nikto neprihlásil a preto starosta obce predniesol 

návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje :  

 

a)  predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia  

     a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy  

     č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt – Multifunkčné ihrisko 33 m x 18 m  

     v obci Ovčiarsko 

 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných   

    prostriedkov z Fondu na podporu športu  

 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo  

    výške minimálne 10 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu (v tomto  

    projekte  čiastka spolufinancovania činí 15 000,00  EUR ) 

 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu Obce  

    Ovčiarsko 
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Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               6 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec    -  Tomáš Hrošovský     

Hlasovali za (menovite):                       6 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

                       

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 5 – Rôzne 

 

V rámci rôzneho informoval starosta obce o doručených ponukách na oplotenie ihriska 

a ubezpečil poslancov obecného zastupiteľstva, že dané firmy navštívi aj osobne (keďže 

všetky sú v rámci mesta Žilina) a bude sa snažiť nakúpiť materiál tak, aby sa v dohodnutej 

kvalite a parametroch oplotila z vyčlenených 10 000,- EUR čo najväčšia dĺžka ihriska. 

Podotkol, že prípravné práce (výkop jám pod stĺpiky a úprava terénu pod oplotenie) musia 

zabezpečiť vo vlastnej réžii, aby sa oplotenie vmestilo do vyčleneného rozpočtu. Zo strany 

poslancov obecného zastupiteľstva ako i  štatutára OFK Ovčiarsko p. Mateja Vršanského  

bol daný prísľub, že tieto práce zabezpečia vo vlastnej réžii – svojpomocne. Štatutár OFK 

Ovčiarsko nadviazal na požiadavku z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva kde vzišla 

požiadavka od rodičov detí, ktoré hrajú futbal, aby im bolo predložené vyúčtovanie 

finančných prostriedkov, ktoré platia za svoje deti v čiastke 120,- EUR na sezónu. Svoju 

požiadavku adresoval p. Vorčák aj e-mailom p. Hazdovi Michalovi a do dnešného dňa mu 

nebola doručená žiadna odpoveď ba ani informácia, že kedy sa tak stane. Pán Matej Vršanský 

ubezpečil poslancov obecného zastupiteľstva, že rodičom detí bude táto informácia 

poskytnutá osobne p. Hazdom Michalom po dohode s rodičmi v 43. týždni t.j. v termíne od 

21.10.2024 do 27.10.2024. 

Pán Lamoš Rastislav bol poverený p. starostom obce vykonaním kontroly účelu využívania 

finančných prostriedkov OFK Ovčiarsko získanými dotáciou z obecného rozpočtu ako 

i s prostriedkami získanými akýmkoľvek spôsobom s pričinením obce prípadne získané 

využitím obecného majetku a aj informáciu o nakladaní s prostriedkami získanými od 

dobrovoľných sponzorov, nakoľko vždy bolo prezentované zo strany OFK Ovčiarsko, že 

všetky prostriedky budú použité predovšetkým na rozvoj športovej činnosti  detí a mládeže 

a všeobecne na podporu športu v obci Ovčiarsko. Na zasadnutí bol prítomný aj štatutár 

a zároveň pokladník OFK Ovčiarsko p. Matej Vršanský a priamo na zasadnutí bolo 

dohodnuté, že p. Lamoš a p. Vršanský si dohodnú podmienky a termín odovzdania dokladov 

za OFK Ovčiarsko. Poslanec Bc. Jozef Hasko ako člen výboru OFK Ovčiarsko sa vyjadril, že 

nesúhlasí, aby bolo predložené vyúčtovanie prostriedkov získaných iným spôsobom, okrem 

dotácie, že čo je koho do toho na čo ich futbalový klub použil. Na jeho vyjadrenie reagoval 

hlavný kontrolór s tým, že predsa na čiastku, ktorá bola získaná napr. na akcii obecné hody, 

fašiangy, Jánska vatra ako i  prevádzkovanie bufetu na futbalových zápasoch, prispeli všetci 

občania a použil sa, resp. poriadajú sa na obecnom majetku, prečo by nemali vedieť ako 

účelne sa tieto prostriedky využívajú a či sa využívajú na účel, ktorý je pri týchto akciách 

prezentovaný. Bc. Jozef  Hasko taktiež nesúhlasil, aby sa predkladalo vyúčtovanie sponzorsky 

poskytnutých financií. Pán Rastislav Lamoš – hlavný kontrolór obce Ovčiarsko podotkol, že 

prečo nie, veď nikto nežiada sponzorov menovať, ak si to neprajú (musíme všeobecne 

dodržiavať GDPR), čiastku  a jej využitie predsa zverejniť môžu, či je to tajnosť? Majú sa tiež 

použiť na športovú činnosť, tak nech sa OFK Ovčiarsko pochváli, že si dokážu zabezpečiť 

finančné prostriedky aj z iných zdrojov ako z obecných, veď na tom nie je nič zlé, práve 
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naopak, ak ich aj účelne a úsporne využívajú na rozvoj športovej činnosti v obci, treba sa 

pochváliť. Bc. Jozef Hasko trval na svojom, že ako člen výboru bude jednoznačne hlasovať 

proti zverejneniu týchto údajov a svoj názor nezmení. Na sponzorsky poskytnuté financie 

nadviazal p. starosta a spýtal sa na čo bolo použité sponzorské vo výške 450,- EUR, na čo 

hneď nadviazal p. Vršanský Matej, že tento sponzorsky dar bol vrátený. Keď sa p. starosta 

opýtal, či môže dotyčnému sponzorovi zatelefonovať a overiť si pravdivosť jeho slov nemal 

p. Vršanský Matej námietky a povedal, že bez problémov, nech zavolá.  

Ďalej starosta obce oznámil poslancom OZ, že hudba na ples 24.01.2025 je už zarezervovaná 

a bude to tá istá hudobná skupina ako v r. 2024 – BONITA. Zároveň sa dohodli na výške 

vstupného na ples a to 40,- €/osobu. Ostatné organizačné záležitosti sa upresnia a doladia na 

ďalších zasadnutiach obecného zastupiteľstva. 

Na záver sa starosta obce vrátil k prebiehajúcej výzve na poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 

3000 obyvateľov“. Podotkol, ako už všetci vedeli, že bol schválený Spoločný program 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Žilina a obcí Bitarová, Divinka, Horný 

Hričov, Lietavská Lúčka, Mojš, Ovčiarsko, Teplička nad Váhom, Višňové  na programové 

obdobie 2023-2032, verzia 1.1, ktorý je nevyhnutné zo strany každej obce schváliť a prijať za 

svoj. Je to  v rámci obce a zapájania sa do rôznych výziev veľmi dôležitý a rozsiahly 

dokument. Nikto z poslancov obecného zastupiteľstva nepredniesol žiadnu pripomienku. 

Keďže sa do diskusie už nikto neprihlásil, predniesol starosta obce návrh uznesenia a požiadal 

poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo : 

a) Berie na vedomie :  

 

Informácie starostu obce. 

 

b) Schvaľuje a berie za svoj : 

 

Spoločný program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Žilina a obcí  

Bitarová, Divinka, Horný Hričov, Lietavská Lúčka, Mojš, Ovčiarsko, Teplička nad  

Váhom, Višňové  na programové obdobie 2026 – 2032, verzia 1.1 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               6 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec    -  Tomáš Hrošovský     

Hlasovali za (menovite):                       6 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

                       

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 8 – Interpelácie poslancov 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa dopytovali, v akej fáze je príprava na kolaudáciu 

viacúčelovej budovy OFK. Konkrétne p. Juraj Čillík predložil otázku ohľadom  pitnej vody – 

teda vodovodu. Starosta obce vysvetlil postup vo veci vybavovania a podotkol, že žiadosť je 

už na SEVAK-u v Žiline a čakáme na vyjadrenie, prípadne na usmernenie ako ďalej 

postupovať a čo zabezpečiť. Okrajovo sa rozvinula debata ohľadne dotácií pre OFK 
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Ovčiarsko a Občianske združenie. Starosta obce potvrdil, že žiadosti boli podané načas 

v stanovenom termíne t.j. do 15.10.2024. Zo strany poslanca Bc. Jozefa Hasku vzišiel návrh 

na navýšenie dotácie pre OFK Ovčiarsko, nakoľko doteraz poskytovaná dotácia 

v nadchádzajúcej sezóne nepokryje predpokladané výdavky. Predstavoval by si dotáciu vo 

výške 9500,- EUR na sezónu.  Starosta obce vysvetľoval, že situácia s financiami je čoraz 

horšia a podielové dane sa krátia, takže v rozpočte nie je priestor na navýšenie dotácie 

a pripomenul zainteresovaným členom obecného zastupiteľstva ako i prítomnému štatutárovi 

OFK Ovčiarsko,  že sú aj iné možnosti získania financií na podporu športu napr. sponzori, 

prípadne, že môžu starostovi obce ponúknuť, že budú sezónne kosiť celú obec a vykonané 

práce oficiálne vyfakturujú obci Ovčiarsko, nakoľko na túto činnosť obec zamestnáva vždy na 

dohodu nejakého zamestnanca. Takúto možnosť však odmietli, že by to nemal kto vykonávať 

a ostalo by to na jednom človeku, čo je nemožné, aby to popri svojej práci a osobnom živote 

zvládal. Vždy bolo nejakým nepísaným pravidlom, že sa športovci zapojili do diania obce, či 

už to bolo kosenie, upratovanie alebo iná pomoc a to ako vďačnosť za to, že ich obec 

podporuje finančne a je nápomocná pri rôznych športových akciách. Opätovne vyvstala 

otázka na štatutára OFK Ovčiarsko, že prečo si hráči neplatia členské (myslí sa tým futbalové 

družstvo dospelých), keď deťom toto členské platia rodičia v čiastke 120,- EUR na sezónu. 

Jednoznačne bola takáto možnosť platenia členského družstvom dospelých štatutárom OFK 

Ovčiarsko odmietnutá, že to neprichádza do úvahy. Výbor OFK ako i  hráči futbalového 

družstva dospelých by mohli vyvíjať väčšiu aktivitu na získanie finančných prostriedkov, 

zapájať sa do diania obce, prípadne zapojiť do diania aj rodičov detí, avšak vždy by mali  byť 

ústretoví a lojálni voči tým, bez ktorých by športová činnosť v obci fungovať nemohla, či už 

sú to finančné prostriedky, zázemie – viacúčelová budova OFK, športový areál alebo 

súčinnosť pri poriadaní rôznych akcií na obecnom majetku.  

Poslanec Bc. Jozef Hasko upozornil na problémový roh ihriska pri zadnej bráne, pretože je 

veľmi premočený a bolo by ho treba odvodniť. Starosta obce pripomenul, že nateraz nie sú 

finančné prostriedky na financovanie a taktiež nie je účelné teraz robiť nejaké stavebné práce, 

nakoľko nie je ukončené šetrenie a posudok poškodenia ihriska v súvislosti s mimoriadnou 

situáciou z roku 2020 – zosuv v lokalite Slnečná stráň.  

Po ukončení interpelácií poslancov obecného zastupiteľstva predniesol starosta obce návrh 

uznesenie a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie : 

 

Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               6 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec    -  Tomáš Hrošovský     

Hlasovali za (menovite):                       6 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

                       

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

 

 

 



7 

 

 

K bodu  9 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva  o 17.47 hod. 

 

V Ovčiarsku, 14.10.2024 

 

Zapísala: Ing. Hofericová Daniela 

 

 

 

 

        

Ervín Schmieger 

          starosta obce  

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

 

 

 

Juraj Čillík                 ...............................................  

 

 

 

Ing. Jaroslav Horčík   .............................................. 


